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1. Aanleiding 

In uw brief geeft u aan dat u vanuit het bestuur van Avalex hebt besloten twee jaar pas op de plaats te 

maken m.b.t. het wijzigen van de ‘ governancestructuur’. Deze tijd zal worden gebruikt voor het verbeteren 

van de dienstverleningskwaliteit. Er wordt echter niet concreet wat er wordt gedaan waardoor deze brief 

eerder lijkt op het kopen van tijd, terwijl problemen zoals volle bakken nog regelmatig plaatsvinden. 

2. Vragen 

Naar aanleiding van bovenstaande: 

1. Kan het college aangeven hoe zij concreet gaat sturen op de toegezegde professionaliseringsslag? 

2. Waar moet Avalex volgens het college over twee jaar staan? 

3. Hoe gaat het college hierop monitoren en de raad informeren? 

4. Wat zijn de gevolgen van de nieuwe landelijke Raamovereenkomst Verpakkingen met afspraken 

over de vergoeding voor het inzamelen van kunststof afval voor de rekening aan bewoners? Wat 

betekent deze raamovereenkomst voor onze binding aan/relatie met Avalex? 
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